
 

 

 

NOTULEN MEDEZEGGENSCHAPSRAAD  

Woensdag 24 mei 2023 
 

Notulist:  Ellen 
Aanvang 19.30 uur 
Locatie:  Markesteen 
 

Nr Tijdstip Onderwerp Bijlage I/A 

 19.30 Inspreektijd/signalen ouders (10 minuten 
gereserveerd) 
-Ingekomen signaal: veel lesdagen die anders dan 
anders zijn, veel activiteiten. Meivakantie, toetsen, 
inloopweek, toetsen. Doordat activiteiten tijdens 
corona jaren niet door zijn gegaan, valt het nu ook 
veel meer op. Vanuit vragenlijsten eerder signalen dat 
te weinig aanbod aan activiteiten. Daarom nu bewust 
weer meer aanbod. School is meer dan alleen op je 
stoel zitten in de klas. Vanuit curriculum is ook aanbod 
buiten school nodig, b.v. over cultuur is uitje museum 
mooier om zichtbaar te maken dan een les in de klas. 
In het verleden vanuit team gevoel van overvol 
programma en toen dingen geschrapt.  
Gekeken gaat worden of toetsen uit de weken met 
uitjes/projectweken te houden zijn.  
Kerst voelde ook voor het team als veel, wordt voor 
komend jaar naar gekeken. 
-punt huiswerk (groep 5 t/m 8) komt hierbij ook weer 
aan bod, geen eenduidige communicatie (via parro vs 
op het blad b.v.) en ook wisselend 2 op 1 dag en dan 
2 weken niet. Renee en Regina nemen mee naar het 
team om hierover eenduidige communicatie af te 
spreken. 

  



 

 

1 19.40 Ingekomen post / mededelingen 
 Spelen er bijzonderheden in de school? 

Annemée is zwanger, zal begin komend schooljaar 
met verlof gaan. 

 Hoe is de week van de lentekriebels verlopen? 
Geen week van de lentekriebels geweest op de 
Markesteen vanwege project etc. In de media BNers 
mee aan de haal geweest. Veel scholen allerlei 
telefoontjes gehad. Markesteen 1 telefoontje. Nog een 
keer agenderen voor volgende keer, bepaalde doelen 
moeten scholen aan bod laten komen (diversiteit). 
Deze week is helpend om dit goed aan bod te laten 
komen merkt het team. Het zit te weinig in de andere 
methodes die gebruikt worden.  

  

2 19.45 Notulen vorige vergadering: 
 Terugkoppeling aftrap revitalisering 11 april. 

Hebben met netwerk Zwolle Zuid aan tafel gezeten, 
aftrap was voor heel cluster Zwolle. Voor heel Zwolle 
al afspraken gemaakt. Pilots zijn nog maar 1-2x bij 
elkaar geweest. 

 HHR MR etc; staan deze op website? 
Jorien kan ook Yuma Runhaar vragen dit te doen. 
Evert-Jan schakelt met haar. 
Reglementen elke 3 jaar vernieuwen spreken we af. 

 Communicatie spreekbeurten. 
Is niet opgepakt, was niet concreet afgesproken wie 
dit zou doen en wanneer. Renee zorgt dat het in de 
nieuwsbrief komt. 
 

 Notulen vastgesteld. Punten voor in 
groeidocument benoemd. 

2  

3 19.50 GMR: 
 Nieuwsflits 

Door niemand gevonden. 
 Jaarplan 2022 

Ter informatie aangenomen. 
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4 19.55 Concept Schoolplan 2023-2024 
MR heeft instemmingsrecht (op agenda stond 
adviesrecht).  
Jorien licht toe hoe schoolplan tot stand komt. 
Samenvoeging van strategisch beleidsplan OOZ. 
Daarnaast eigen thema’s. Daarnaast wettelijke 
vereisten in het document aanwezig. Schoolplan wordt 
weer vertaalt in 4 jaarplannen. Hoofdthema’s komen 
daarin in stukjes terug. 
Schoolplan ligt nu tegelijkertijd bij MR, team en 
bestuur. 
Diverse leden van de MR geven Jorien opmerkingen 
mee.  
Besproken dat layout aandacht vereist en 
eenvormigheid over de diverse thema’s. Nu ene 
thema concreet per jaartal actiepunten, andere 
geprioriteerd en anderen geen van beiden.  
Overige opmerkingen graag voor 5 juni per mail naar 
Jorien, face tot face mag ook.  
Instemming MR voor 1 augustus nodig, agenderen 
voor vergadering 6 juli. Onduidelijk of jaarplan 2023-
2024 dan nog afgemaakt kan worden in huidige 
schooljaar. 

4 A 

5 20.10 Thematiseren met kinderen 
Regina vertelt dat voortkomt uit onderzoek van Jay 
(WPO leerkracht), vakoverstijgend werken met 
kleuters. Kleinere thema’s met meer verdieping. Taal, 
rekenen, constructie, spel moet aan bod komen in het 
thema in verdieping. Nog meer tijd nodig voor 
verandering hierin, uitkristalliseren volgt. Nadruk 
basisontwikkeling ligt op thema’s vanuit de kinderen 
laten komen. Heel mooi, maar kent beperkingen. 
Soms input nodig voordat thema komt. Thematiseren 
mogelijk voor ouders ook een meer herkenbare term. 
MR stemt unaniem in.  

5.1 & 5.2 I & A 



 

 

6 20.20 Formatieplan  
icm NPO & subsidie basisvaardigheden 
Jorien benoemt nog niet volledig uitgewerkt. Wel aan 
de puzzel begonnen. Net 2 weken bekend dat 
subsidie basisvaardigheden is gepland, maar nog niet 
officieel toegekend. Gaat om zeer veel geld: voor 2 
schooljaren 98.000 per jaar. Plan voor besteding is in 
uitwerking. Willen inzetten voor extra ondersteuning, 
dit schooljaar waren er minder mogelijkheden ten 
opzichte van 2021-2022, willen dit weer rechttrekken 
en inzetten op extra ondersteuning in bovenbouw en 
kleuters in 2023-2024. Basisvaardigheid digitale 
geletterdheid. Tijd vrijmaken voor collega’s om eigen 
digitale vaardigheden te verbeteren, om kind-
gesprekken te voeren (dag vrij roosteren). Extra tijd 
voor Regina als intern begeleider en zorgcoördinator, 
maar mogelijk ook extra inzet als didactisch coach. Er 
mag geld doorgeschoven worden naar een later 
schooljaar. Mogelijk nog materialen: extra 
Chromebooks in groep 3, tablets voor leerkrachten, 
mogelijk eerdere start 3e kleutergroep. Kortom genoeg 
plannen om dit geld zinvol te besteden. Jorien zoekt 
verantwoording uit zodra toekenning definitief is. 
Als plan NPO en plan basisvaardigheden klaar zijn, 
rapporteert Jorien dit aan de MR.  

 A 
I 

7 20.30 Ziekteverzuim & beleid 
Hoog ziekteverzuim in organisatie OOZ. Waren cijfers 
uit 2022 dus ook nog wel corona-jaar. Maar tendens 
ook wel toenemend verzuim. Zijn eigen risico-drager, 
dus geeft veel kosten. Markesteen 1 langdurig zieke, 
geen opvallend verzuim. 

 I / A 

8 20.35 Pauze   

 20.45 Update documenten markesteen.nl 
Al besproken Evert-Jan schakelt met Jorien en Yuma 
Runhaar voor update. 

  

9 20.55 Trendanalyse 
Regina licht resultaten van IEP toetsen februari toe. 
Alle groepen zijn goed gegroeid op alle gebieden, 
aandachtspunten voor enkele groepen zijn reeds in 
team besproken en opgepakt 
Complimenten vanuit MR voor mooie resultaten.  

  



 

 

10 21.10 Als punt 1 behandeld:  
Thema: Rekenen 
Irene licht rekenonderwijs op de Markesteen toe. 
Afgelopen 2 jaren gezocht naar juiste moment voor 
overgang van papier naar digitaal in groep 4, na blok 2 
lijkt goed moment vanwege voldoende 
computervaardigheden.  
Er zijn gesprekken met betrokken leerkrachten om 
overgang van groep 3 naar groep 4 soepeler te 
maken.  

  

11 21.25 Agendapunten volgende vergadering 
▪ Besproken. 

  

12 21.25 Rondvraag - geen punten   

 
- 


